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Her Excellency the Governor General in Council, onHer Excellency the Governor General in Council, on thethe recommendation of the Minister recommendation of the Minister 

of Natural Resources, pursuant to section 15 of the of Natural Resources, pursuant to section 15 of the Nuclear Fuel Waste ActNuclear Fuel Waste Act, hereby selects, hereby selects thethe

AdaptiveAdaptive Phased Management approach for the long-term management of nuclear fuel waste from Phased Management approach for the long-term management of nuclear fuel waste from 

among the approaches setamong the approaches set out in the November 2005 Final Study by the Nuclear Waste Management out in the November 2005 Final Study by the Nuclear Waste Management 

Organization entitled  Organization entitled  ““Choosing a Way ForwardChoosing a Way Forward””, that, that was submitted to the Minister of Natural was submitted to the Minister of Natural 

Resources onResources on NovemberNovember 3,3, 2005, in accordance with subsection 12(1) of that2005, in accordance with subsection 12(1) of that Act. Act. 

Sur recommandation du ministre des Ressources naturelles et en vertu de lSur recommandation du ministre des Ressources naturelles et en vertu de l’’article 15 de article 15 de 

lala Loi sur les dLoi sur les dééchets de combustible nuclchets de combustible nuclééaireaire, Son Excellence la Gouverneure g, Son Excellence la Gouverneure géénnéérale enrale en conseil conseil 

choisit la mchoisit la mééthode de gestion adaptative progressive pourthode de gestion adaptative progressive pour la gestion la gestion àà long terme des dlong terme des dééchets de chets de 

combustible nuclcombustible nuclééaire, parmiaire, parmi les propositions prles propositions préésentsentéées dans les dans l’’exposexposéé final de novembrefinal de novembre 2005 de la 2005 de la 

SociSociééttéé de gestion des dde gestion des dééchets nuclchets nuclééaires intitulaires intituléé «« Choisir une voie pour lChoisir une voie pour l’’aveniravenir »», qui a , qui a ééttéé remis au remis au 

ministreministre des Ressources naturelles le 3 novembre 2005, conformdes Ressources naturelles le 3 novembre 2005, conforméément au paragraphe 12(1) de cette ment au paragraphe 12(1) de cette 

loi.loi.
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